
Zápis č. 16/6/2023 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
27. júna 2023 o 10:00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Ján Balaščák, Tomáš Caban, Marta 
Gajdošíková, Igor Gallo, Jozef Chudík, Ján Uličiansky  
Neprítomný: Jarmila Mikušová 
Hostia:  
Ľuboš Machaj – generálny riaditeľ RTVS 
Peter Földváry – zastupoval - riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Daniela Vašinová – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Vladimír Buriánek –zastupoval: riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Ľuboš Černák – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Zuzana Ťapáková – riaditeľka Sekcie marketingu a komunikácie RTVS 
Ján Žgravčák – riaditeľ Sekcie športu RTVS 
Marcel Merčiak – intendant programovej služby :Šport 
Aneta Büdi – riaditeľka Asociácie profesionálnych hokejových klubov 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal všetkých 
prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 7 členov rady a rada je schopná uznášať sa. 
Z rokovania sa ospravedlnila J. Mikušová. Pripomenul, že rada pôsobí momentálne v 8 
člennom zložení, pretože nebol ešte stále zvolený člen za oblasť ekonómie.  
Na rokovaní privítal GR RTVS a členov manažmentu RTVS.  
Skonštatoval, že k návrhu programu neprišla od členov Rady RTVS žiadna pripomienka.  
T. Caban požiadal, aby sa presunul na iné rokovanie bod týkajúci sa dcérskych spoločností 
RTVS, keďže nebude prítomná J. Mikušová a tento bod má ekonomický charakter. 
I. Gallo navrhol, aby sa bod č. 8, týkajúci sa vysielacích práv na hokejovú extraligu 
prerokoval o 11:00 h., pretože pozvanie na rokovanie k tomuto bodu prijala riaditeľka 
Asociácie profesionálnych hokejových klubov Aneta Büdi.  
Ďalej informoval, že manažment požiadal o schválenie jedného návrhu na prenájom 
nehnuteľného majetku a takisto predložili zo strany RTVS informačný materiál o Nadácii 
RTVS. 
Členovia rady vyslovili všeobecný súhlas s týmito návrhmi. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 161/2023: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS  
3. Dodatok č. 1B na rok 2023 k Zmluve so štátom na roky 2023-2027 (spravodajca DK) 
4. Aktuálna informácia v súvislosti so zmenou financovania RTVS a harmonogram 

opatrení súvisiacich s prechodom na nový spôsob financovania (spravodajca DK) 
5. Informácia o plnení povinností vyplývajúcich zo zákona č. 264/2022 Z. z. 

o mediálnych službách za I. štvrťrok 2023 (spravodajca M. Antol) 
6. Informácia o aktuálnom stave vysielacích práv v súvislosti s hokejovou extraligou 

seniorov v sezónach 2023/24 a 2024/25 v zmysle uzatvorenej zmluvy a plnenie 
uznesenia č. 153/2023 (spravodajca I. Gallo) 

7. Informácia o návrhu na prenájom nehnuteľného majetku RTVS (spravodajca DK) 
8. Aktualizovaná informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s voľbami do NR SR 2023 

a Pravidlá volebného vysielania RTVS (spravodajcovia J. Chudík, J. Uličiansky, T. 
Caban) 

9. Informácia o procese schvaľovania Štatútu programových pracovníkov 
a spolupracovníkov RTVS (spravodajca I. Gallo) 

10. Informácia o vysielaní letnej programovej štruktúry RTVS (spravodajcovia M. 
Gajdošíková a J. Balaščák) 

11. Sťažnosti a podnety 
12. Rôzne 
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Za: 7 / J. Balaščák, M. Antol, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
M. Kittler, konateľka Media RTVS, odprezentovala predložený materiál o zámere zriadiť 
Nadáciu RTVS, ktorá by fungovala pod Media RTVS. Správcom nadácie by mal byť P. 
Herman, ktorý má množstvo skúseností s nadačnými formátmi. 
P. Herman uviedol, že jeho príchod do RTVS mal niekoľko rozmerov a jeden z nich bol aj 
venovanie sa charitatívnej činnosti. Vysvetlil, že ambíciou Nadácie RTVS je spájať 
a spolupracovať s inými nadáciami.  
T. Caban sa spýtal, že keď bude nadácia fungovať pod Mediou, či nemôže nastať kolízia so 
zákonom o RTVS a v čom sú výhody toho, že to bude fungovať takto. 
M. Kittler uviedla, že nie je problém, že dcérska spoločnosť bude mať pod sebou nadáciu. 
Podľa nej by s partnermi rokovala tak či tak ona a nemusí v rámci RTVS vznikať nejaký 
obchodný zástupca, ktorý by to obchodoval. Mediálne partnerstvá tak či tak rieši Media 
RTVS. 
I. Gallo uviedol, že by rád dostal k dispozícii právnu analýzu k tomuto a rovnako by chcel 
vedieť, či zákon umožňuje vznik nadácie takýmto spôsobom. Myšlienku nadácie podporuje, 
páči sa mu, ale chce vedieť, či je to v súlade so zákonom. Rovnako podľa neho je potrebné, 
aby sa posúdilo, či je podnikanie RTVS formou dcérskych spoločností v súlade so zákonom.  
Ľ. Machaj uviedol, že už teraz sa realizujú projekty, ktoré súvisia s charitou a považuje za 
potrebné ich zastrešiť. Právnu analýzu vie predložiť a nepovažuje to za problém. Chceli by 
čo najskôr spustiť túto nadáciu. Podľa jeho informácií je to legislatívne v poriadku.  
T. Caban rovnako víta myšlienku nadácie. Spýtal sa, akú právnu formu to bude mať. 
M. Kittler uviedla, že to bude forma nadácie. 
M. Gajdošíková uviedla, že víta myšlienku nadácie a je podľa nej najvyšší čas na to, aby 
RTVS mala nadáciu.  
J. Balaščák sa spýtal, do akej miery bude nadácia spolupracovať s dramaturgami. Považuje 
za správne, aby sa preverilo, či je právne čistá forma takéhoto vzniku nadácie.  
J. Chudík upozornil, aby sa popri tomto nedostala RTVS do formy nekalej reklamy a mali by 
byť v tomto pravidlá. Berie to za ušľachtilú myšlienku, ale malo by to podľa neho byť spojené 
aj s reláciou, kde by boli pozývaní tí, ktorí sú zodpovední za to, že si štát neplní povinnosti 
voči občanom a nadácie to musia suplovať.   
I. Gallo si nemyslí, že toto by malo byť úlohou nadácie, ale mala by to otvárať RTVS na 
svojich programových službách ako verejnoprávny vysielateľ.  
M. Kittler doplnila, že všetky príjmy, ktoré bude nadácia mať ostanú v nadácii.  
I. Gallo sa spýtal, aké sú personálne nároky na nadáciu. 
M. Kittler uviedla, že zatiaľ sa počíta s jedným človekom, ktorý by sa administratívne staral 
o chod nadácie a majú pripravené rozpočty na 4 roky dopredu. 
I. Gallo požiadal, aby to právne stanovisko bol spracované aj s ohľadom na § 6 zákona 
o RTVS. Myslí si, že viaceré aktivity, ktoré vyvíja Media RTVS v súčasnosti nie sú v súlade 
s časťami tohto paragrafu.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 162/2023: 
Rada RTVS:  

a) prerokovala a berie na vedomie predloženú informáciu o zámere zriadiť Nadáciu 
RTVS, 

b) žiada GR RTVS o predloženie Informácie o činnosti Nadácie RTVS a návrh rozpočtu 
na činnosť tejto nadácie, T: 31.7.2023, 

c) žiada GR RTVS o predloženie právnej analýzy v súvislosti so zriadením a činnosťou 
tejto nadácie v kontexte zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS, T: 31.7.2023, 
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d) žiada GR RTVS o predloženie právnej analýzy súladu predmetu podnikania Media 
RTVS, s.r.o. so zákonom č. 532/2010 Z. z. o RTVS, T: 31.7.2023. 

 
Za: 7 / J. Balaščák, M. Antol, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo v rámci tohto bodu ešte informoval, že v rámci prieskumu dôveryhodnosti médií od 
agentúry Reuters je RTVS až na druhom mieste, pritom posledných 5 rokov bola vždy prvá.  
Ľ. Machaj uviedol, že to berie ako fakt a budú to analyzovať. 
I. Gallo uviedol, že je to len jeden prieskum a je potrebné počkať na ďalšie prieskumy, či je to 
trend. 
 
6. Informácia o aktuálnom stave vysielacích práv v súvislosti s hokejovou 

extraligou seniorov v sezónach 2023/24 a 2024/25 v zmysle uzatvorenej zmluvy 
a plnenie uznesenia č. 153/2023 (spravodajca I. Gallo) 

I. Gallo privítal na rokovaní riaditeľku APHK A. Büdi a jej spolupracovníkov. Informoval, že 
manažment požiadal o neverejné rokovanie pri tomto bode. Navrhol, aby sa prvá časť bodu 
prerokovala vo verejnom režime a zrekapitulovalo by sa, čo sa udialo. Ďalšia časť, kde by sa 
diskutovalo o riešeniach by bola v neverejnom režime. Ďalej informoval, že naposledy rada 
o tomto rokovala 15.6.2023 a túto tému dal na rokovanie rady z dôvodu, že medializované 
informácie mali taký závažný charakter, že by mohli ohroziť v krátkej budúcnosti fungovanie 
programovej služby :Šport. Z tohto dôvodu sa rada pýtala manažmentu, aké kroky v tomto 
podnikol. Rada prijala vtedy uznesenie č. 153/2023: 
„Rada RTVS: 

1. Prerokovala informácie o aktuálnom stave vysielacích práv v súvislosti s hokejovou 
extraligou seniorov v sezónach 2023/2024 a 2024/2025 v zmysle uzatvorenej zmluvy 
medzi Asociáciou profesionálnych hokejových klubov (ďalej len „APHK“) a RTVS, 
ktoré jej poskytli manažment RTVS a riaditeľka APHK A. Büdi. 

2. Konštatuje, že 
a) neumožnenie využitia dvojročnej opcie na základe platného Dodatku č. 4 k 

zmluve č. ZM 2002896 o udelení vysielacích práv zo dňa 12.9.2013 v znení jej 
Dodatku č. 1 zo dňa 2.10.2015, Dodatku č. 2 zo dňa 24.6.2019 a Dodatku č. 3 zo 
dňa 11.5.2020  zo strany RTVS môže zásadným spôsobom ovplyvniť ďalšiu 
existenciu programovej služby :Šport, 

b) manažment RTVS nevyužil všetky negociačné možnosti týkajúce sa tejto 
problematiky, čo považuje za manažérske zlyhanie. 

3. Vyzýva vedenie Slovenského zväzu ľadového hokeja, aby prehodnotilo proces 
prideľovania vysielacích práv na vysielanie slovenskej hokejovej extraligy seniorov, 
ktorý javí znaky netransparentnosti a diskriminácie. 

4. Žiada GR RTVS, aby o aktuálnej situácii bezodkladne informoval ministra školstva, 
vedy, výskumu a športu SR. 

5. Žiada GR RTVS bezodkladne o predloženie: 
a) zoznamu zakúpených športových vysielacích práv v štruktúre pred a po nástupe 

súčasného manažmentu RTVS,  
b) návrhu predbežnej vysielacej štruktúry programovej služby :Šport bez slovenskej 

hokejovej extraligy seniorov, 
c) právnej analýzy aktuálnej situácie v kontexte s platnou zmluvou, ktorej súčasťou 

je možnosť uplatnenia si dvojročnej opcie na vysielacie práva a možností 
následných právnych krokov pri vymáhaní splnenia tohto zmluvného záväzku, 

d) predbežného vyčíslenia dopadov na príjmy RTVS v prípade straty vysielacích 
práv na slovenskú hokejovú extraligu seniorov.“ 
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I. Gallo uviedol, že okrem zástupcov APHK pozýval na rokovanie aj zástupcov SZĽH, ale 
odtiaľ prišiel email s ospravedlnením a následným textom: 
„ďakujeme za pozvanie na zasadnutie Rady RTVS dňa 27.06.2023, avšak z dôvodu konania 
sa Výkonného výboru SZĽH v rovnaký deň sa zasadnutia Rady RTVS zástupca SZĽH 
nezúčastní. 
Z návrhu programu zasadnutia Rady RTVS vyplýva, že predmetom rokovania, na ktorý je 
pozvaný zástupca SZĽH, je bod “Informácia o aktuálnom stave vysielacích práv v súvislosti s 
hokejovou extraligou seniorov v sezónach 2023/24 a 2024/25 v zmysle uzatvorenej zmluvy 
(s APHK)”. K uvedenému si Vám opätovne dovoľujeme uviesť naše pôvodné stanovisko, a 
síce, že SZĽH s RTVS žiadnu takúto zmluvu neuzatvorilo. Ak takúto zmluvu RTVS uzatvoril 
s APHK, tak Vás musíme upozorniť, že APHK tieto vysielacie práva k hokejovej  extralige 
seniorov na sezóny 2023/24 a 2024/25 nemalo a nemá, preto je vecou RTVS, aby ako 
starostlivý hospodár, si uplatnil zodpovednosť voči takémuto zmluvnému partnerovi. 
Uvedené sa však SZĽH netýka. 
Ako už viete,  SZĽH ako výlučný a pôvodný vlastník vysielacích práv k hokejovej extralige 
seniorov postúpil tieto práva na ďalšie tri sezóny s opciou na ďalších päť rokov inému 
televíznemu vysielateľovi, ktorý je konkurenciou RTVS. Na základe toho ako aj vzhľadom k 
tomu, že SZĽH zmluvy dodržiava, akékoľvek rokovania týkajúce sa vysielacích práv k 
hokejovej extralige seniorov bude viesť iba v súčinnosti a za prítomnosti svojho  zmluvného 
televízneho partnera.  
Taktiež si Vás dovoľujeme požiadať, aby ste svojimi vyjadreniami a mediálnymi stanoviskami 
vo vzťahu k vysielacím právam k Extralige seniorov nezavádzali verejnosť nepravdivými a 
ničím nepodloženými tvrdeniami o údajnej diskriminácii, netransparentnosti či o možnom 
porušení legislatívy pri výbere televízneho vysielateľa. Uvedené vyjadrenia nielenže sú 
nepravdivé, ale sú spôsobilé poškodiť nielen SZĽH a štatutárnych zástupcov SZĽH, ale aj 
Extraligu seniorov a jej účastníkov. Ako už bolo viackrát deklarované, zástupcovia SZĽH 
vyjadrili záujem a ochotu diskutovať s momentálnym vysielateľom hokejovej extraligy o 
možnostiach vzájomnej spolupráce vysielania zápasov Extraligy seniorov v budúcich 
sezónach na obrazovkách RTVS, avšak spôsob, akým RTVS verejne atakuje SZĽH a rieši 
svoje právne nezrovnalosti zo zmlúv uzatvorených s APHK, a to napádaním SZĽH, je pre 
SZĽH, ako Vášho dlhoročného zmluvného partnera pri vysielaní zápasov slovenských 
reprezentačných družstiev, neprípustnou komunikáciou, ktorá vnáša do vzájomných vzťahov 
napätie a poškodzuje tieto vzťahy.“ 
A. Büdi zrekapitulovala to, čo sa udialo. Zo strany APHK bola dlhodobá snaha komunikovať 
so SZĽH o vypršaní zmluvných vzťahov. Informovali aj RTVS o tom, že sa snažia vyriešiť 
zmluvnú podstatu so SZĽH. RTVS si predĺžila opciu a zväz podľa nej na to reagoval tak, že 
oni to chcú inak. SZĽH podľa nej argumentuje veľmi vágne a obáva sa toho, že bude nejaká 
verejná diskusia, kde sa ukáže, že urobili nesprávne manažérske kroky. Myslí si, že výzva 
iba zo strany APHK nestačí a hľadajú riešenie na situáciu, ktorá v tomto odvetví nemá 
obdobu. Je podľa nej potrebné to vyriešiť, aby sa do budúcna nestávali podobné prípady.  
I. Gallo sa spýtal, aká bola zo strany RTVS poskytnutá súčinnosť. 
A. Büdi vníma RTVS ako partnera a nedostali priestor v RTVS v čase MS v hokeji z dôvodu, 
aby to nebolo zle vnímané. Po zorganizovaní tlačovej konferencie očakávali, že to bude mať 
v médiách nejaký dosah, čo sa nestalo a má pocit, že do toho médiá nechcú ísť kvôli osobe 
M. Šatana, ktorý je veľmi pozitívne vnímaný.  
I. Gallo uviedol, že sa potvrdilo, že časť uznesenia rady o manažérskom zlyhaní bola 
pravdivá, pretože RTVS nevyužilo všetky svoje možnosti na riešenie tohto problému. 
Ľ. Machaj sa ohradil voči tomuto tvrdeniu a je v materiáloch priložené komplexné stanovisko 
manažmentu RTVS k tomuto. Je to podľa neho legislatívno-právny spor. SZĽH sa nechce 
zúčastňovať mediálnych diskusií o tomto. RTVS si uplatňuje právo voči APHK, pretože 
s APHK má zmluvu a vyriešiť si to musí APHK so SZĽH.  
I. Gallo upresnil, že GR RTVS na ostatnom zasadnutí povedal, že o zmluve medzi JOJ 
a SZĽH sa dozvedel z tlačovky cca dva týždne dozadu a v materiáli sa uvádza, že J. 
Žgravčák mal túto informáciu už na konci apríla. Spýtal sa, či je normálne, aby riaditeľ Sekcie 
športu RTVS neinformoval o takejto vážnej situácii generálneho riaditeľa. Nemyslí si, že 
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cesta pre RTVS je, že nech si to APHK rieši so zväzom. Má za to, aby sa to riešilo 
spoločnými silami a týka sa to aj spoločnosti Tipos, ktorá má zmluvný vzťah s RTVS.  
Ľ. Machaj zopakoval, že o zmluve s JOJ sa dozvedel z tlačovky pred troma týždňami a stále 
si myslí, že legislatívne je situácia medzi APHK a SZĽH. Rokovali s APHK a dohodli sa na 
postupe.  
Navrhol, aby sa ďalšia časť tohto bodu prerokovala v neverejnom režime. 
Členovia rady odhlasovali tento návrh. 
Rokovanie pokračovalo v neverejnom režime. 
I. Gallo po skončení neverejnej časti rokovania prerušil rokovanie o tomto bode s tým, že sa 
cez prestávku naformuluje návrh na uznesenie. 
 
3. Dodatok č. 1B na rok 2023 k Zmluve so štátom na roky 2023-2027 (spravodajca 

DK) 
R. Ceizel odprezentoval predložený materiál. Uviedol, že ide o prostriedky na 5 programov.   
T. Caban odporučil prijať štandardné uznesenie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 163/2023: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS v znení 
neskorších predpisov prerokovala a berie na vedomie návrh Dodatku č. 1B na rok 2023, 
ktorým sa mení Dodatok č. 1 MK – 181/2022/M na rok 2023, v znení Dodatku č. 1A MK – 
43/2023/M na rok 2023, k Zmluve č. MK – 180/2022/M o zabezpečení služieb verejnosti v 
oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na roky 2023-2027. 
 
Za: 5 / J. Balaščák, M. Antol, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Mikušová, M. Gajdošíková, J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Informácia o návrhu na prenájom nehnuteľného majetku RTVS (spravodajca 

DK) 
D. Vašinová odprezentovala predložený materiál. Informovala, že ide o formálnu úpravu 
nájomných zmlúv z dôvodu zlúčenia dvoch spoločností. 
T. Caban odporučil schváliť predložené návrhy. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 164/2023: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. h) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku s nájomcom: Blitz Blank 
Facility Services, s.r.o. (2 zmluvné vzťahy): 
Predmet nájmu: nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte RTVS, Mlynská 

dolina, Bratislava IV., v Požiarnej stanici, na prízemí, m. č. 115 – sklad 
o celkovej výmere 8,40 m2. 

Účel užívania predmetu nájmu: skladovanie čistiacich potrieb. 

Pôvodná doba nájmu Od 1.11.2016 na dobu neurčitú  
Zmluva (ZM2011900) uzatvorená dňa 14.10.2016 

Navrhovaná doba nájmu  
Dodatok č. 1 

Od 1.7.2023 na dobu neurčitú  
(ZM2011900_1) 

Pôvodná cena nájmu 511,66 EUR bez DPH ročne 
(vrátane inflácie za rok 2022) 

Navrhovaná cena nájmu 511,66 EUR bez DPH ročne  
(vrátane inflácie za rok 2022) 

Pôvodná cena nájmu za m² 60,91 EUR bez DPH 

Navrhovaná cena nájmu za m² 60,91 EUR bez DPH 

Pôvodná cena služieb 131,92 EUR bez DPH ročne 

Navrhovaná cena služieb 131,92 EUR bez DPH ročne 
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Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 1 - mesačná 

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná 

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Predmet nájmu: nájom nebytových priestorov, ktoré sa nachádzajú v objekte RTVS, Mlynská 

dolina, Bratislava IV., v I. stavbe Štúdiový a vysielací blok, na prízemí, m. 
č. 0029 – sklad o výmere 16,30 m2 a v III.a stavbe Filmová výroba, na 
treťom poschodí, m. č. 0324c – sklad o výmere 32,42 m2, s celkovou 
výmerou 48.72 m2. 

Účel užívania predmetu nájmu: skladové účely. 

Pôvodná doba nájmu Od 1.1.2015 na dobu neurčitú  
Zmluva (ZM2006496) uzatvorená dňa 31.12.2014 
Dodatok č. 1 (ZM2006496_1) uzatvorený dňa 20.11.2016 

Navrhovaná doba nájmu  
Dodatok č. 2 

od 1.7.2023 na dobu neurčitú  
(ZM2006496_2) 

Pôvodná cena nájmu 164,74 EUR bez DPH ročne – sklad 0029 
327,67 EUR bez DPH ročne – sklad 00324c 
(vrátane inflácie za rok 2022) 

Navrhovaná cena nájmu 164,74 EUR bez DPH ročne – sklad 0029 
327,67 EUR bez DPH ročne – sklad 00324c 
(vrátane inflácie za rok 2022) 

Pôvodná cena nájmu za m² 10,11 EUR bez DPH 

Navrhovaná cena nájmu za m² 10,11 EUR bez DPH 

Pôvodná cena služieb 1816,75 EUR bez DPH ročne 

Navrhovaná cena služieb 1816,75 EUR bez DPH ročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 1 - mesačná 

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná 

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Za: 5 / J. Balaščák, M. Antol, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Mikušová, M. Gajdošíková, J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Ľ. Machaj ešte informoval, že sa po porade s právnym oddelením rozhodol podať odvolanie 
v kauze Casual.  
 
I. Gallo vyhlásil prestávku na prípravu návrhov na uznesenia. 
I. Gallo po prestávke predložil návrh na uznesenie k bodu č. 6 a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 165/2023: 
Rada RTVS: 

a) prerokovala a s pripomienkami berie na vedomie Informáciu o aktuálnom stave 
vysielacích práv v súvislosti s hokejovou extraligou seniorov v sezónach 2023/24 
a 2024/25 v zmysle uzatvorenej zmluvy a plnenie uznesenia č. 153/2023, 

b) žiada GR RTVS, aby vo verejnom záujme podnikol všetky kroky k presadeniu 
nárokov RTVS v oblasti vysielania hokejovej extraligy seniorov a tým aj 
k zabezpečeniu významného obsahu pre programovú službu :Šport,  

c) žiada GR RTVS, aby priebežne predkladal rade informácie o vývoji situácie v tejto 
oblasti. 
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Za: 5 / J. Balaščák, M. Antol, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo informoval, že po dohode s členmi Rady RTVS sa neprerokované body prerokujú na 
ďalšom rokovaní rady.  
I. Gallo ešte dodal, že 19.6.2023 sa uskutočnilo rokovanie pracovnej komisie, ktorú si rada 
zriadila k procesu schvaľovania Štatútu programových pracovníkov a spolupracovníkov. 
Komisia zaslala manažmentu RTVS pripomienky členov rady k predloženému dokumentu 
a vyjadrenie od manažmentu k týmto pripomienkam prišlo v predvečer tohto rokovania. 
Skonštatoval, že manažmentom neboli zapracované všetky pripomienky, ktoré rada dala 
v minulosti aj uzneseniami a týkali sa zaraďovania aktivít politických strán do vysielania. 
Takisto podľa neho treba zadefinovať, či je programový pracovník aj pracovník, ktorý pracuje 
s obsahom v rámci online. Ak sa to nedá prostredníctvom tohto dokumentu, tak treba 
okamžite pripraviť iný predpis, pretože títo ľudia sú vo vzduchoprázdne. Rovnako nikde nie je 
uvedené, čo sa stane v prípade porušenia štatútu a kto bude sledovať jeho dodržiavanie. 
Myslí si, že súčasťou štatútu by mal byť aj katalóg funkcií, ktorých sa to týka. Rovnako podľa 
neho nie sú ošetrené diskusné relácie, ktoré nie sú označené ako politické. Podotkol ešte, že 
stanovisko k pripomienkam prišlo od manažmentu bez vyjadrenia právneho oddelenia. 
Takisto by mal podľa neho aj aktualizovať GR RTVS svoju koncepciu po prijatí novej 
legislatívy. Rovnako podľa neho treba začať diskutovať o tom, aký bude proces pri prijímaní 
rozpočtu RTVS na rok 2024. 
I. Gallo ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
V Bratislave 3.7.2023. 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 
 
Overovateľ: 
J. Mikušová 
 
 
 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.org. 
 

http://www.rtvs.org/

